
 

Intern information 

Protokoll 

Styrelsemöte nr. 2 för verksamhetsår 2024/2025 

Björkelunds stugförening 

Dag: onsdagen den 5 november 2024 

Tid: klockan 19:00 

Plats: Skarpatorpsvägen 27 (hos Lisbeth) 

Närvarande: Elisabeth Nilsson (ordförande), Carina Hagerman (vice ordförande), Sandra 

Töyrä (ledamot), Mikael Westling (sekreterare), Lisbeth Angerstig (kassör) 

 

  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet.  

  

§ 2 Val av sekreterare och justerare 

Mikael Westling väljs till sekreterare och Carina Hagerman väljs till justerare. 

  

§ 3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

  

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.   

  

§ 5 Ekonomi: information om nuläget 

Alla medlemmar har betalat medsavgiften för 2024.   

Stugföreningens bankkonto innehar till dagens datum 75 613,89 kr inklusive kredit 25 000 kr, 

vilket innebär bokfört saldo på 50 613,89 kr. 

 

§ 6 Inkomna skrivelser  

Inga inkomna skrivelser.   

 

 

 



 

Intern information 

§ 7 Ärende som styrelsen arbetar med  

Arbetet med potatisåker till 2025 har inletts där Martin på säteriet har fått information kring 

hur han kan förbereda del av åkern under hösten 2024.  

Samtal kring att Samfälligheten har haft dialog kring önskemål om lekyta/fotbollsplan på del 

av åkern, ett önskemål som kan inkomma till Stugföreringen. Skulle det ske så ser styrelsen 

positivt på att tilldela en yta, dock är det inte något som till dagens datum har inkommit. 

 

§8 Nyinflyttade  

Inga nya.  

  

§9 Övrigt  

Arbetet med att ersätta bänken med ett picknickbord som placeras nere vid bryggorna samt att 

kassera den förfallna bänken är genomfört under hösten 2024.  

Nämns att detaljplanen kommer förnyas/förändras via Kalmar kommun inom några år, 

Lisbeth undersöker mer detaljer till kommande möte och om det har någon påverkan på 

Stugföreningen.  

Elisabeth undersöker om Lars-Erik Gradin kan närvara del av kommande styrelsemöte för att 

ge ett historiskt perspektiv till dagens styrelsemedlemmar med syfte att öka kompetensen hos 

dagens styrelsemedlemmar. 

Under en höststorm har en trädtopp nere vid vattnet ramlat ned och det fick medlemmar att 

reagera med önskemål om att göra en ansökan för att ta ned riskträd i området för att undvika 

framtida olyckor/skador. En medlem erbjuder sig att skapa ett underlaget/ansökan för marklov 

vilket välkomnas av styrelsen till kommande styrelsemöte för beslut.  

  

§ 11 Nästa styrelsemöte 

Datum för nästa styrelsemöte är tisdagen den 28 januari kl. 19.00 hos Carina Hagerman.  

 

Ordförande      Justerare  

_____________________    _____________________ 

Elisabeth Nilsson    Carina Hagerman 

 

 

Sekreterare      

_____________________  

Mikael Westling 


